
Forslag til Generalforsamling 2023 

 

 

Da vi mener det er vigtigt for foreningens medlemmer at kunne følge med i bestyrelsens 

arbejde via referater af bestyrelsesmøder foreslår vi: 

Ændring af vedtægt §11, stk 2. således at: 

§11 stk 2 
Der afholdes møde, så ofte formanden eller 2 bestyrelsesmedlemmer finder det 

nødvendigt. Der føres en mødeprotokol, der fremlægges og godkendes af bestyrelsen på 

følgende bestyrelsesmøde. 

Ændres til: 
 
Der afholdes møde, så ofte formanden eller 2 bestyrelsesmedlemmer finder det 

nødvendigt. 

Mødeprotokollen udsendes senest 2 uger efter mødets afholdelse pr.mail til medlemmer af 

bestyrelsen. Der gives en uge til godkendelse af protokollen. Manglende besvarelse 

betragtes som en godkendelse. Protokollen offentlig gøres på hjemmesiden senest 4 uger 

efter mødet. 

Alle henvendelser, skriftlige såvel som mundtlige, der har været behandlet på bestyrelsens 

møder, føres til protokols. Der sendes et skriftligt svar til afsender. Øvrige interesserede 

kan læse svaret i mødeprotokollen på hjemmesiden 

 

Årsagen til forslaget: 

 10.09.2022, efter sidste generalforsamling, skrev vi til bestyrelsen angående et 

tillæg til referatet omhandlende evt. indkøb af hjertestarter (bilag 1). Vi opponerede 

her mod at bestyrelsen havde fået mandat af generalforsamling til at købe en 

hjertestarter. Vi refererede referatet fra Generalforsamlingen 2021 hvor der står: 

”det blev pålagt bestyrelsen at undersøge hvor tæt hjertestartere er anbefalet at 

blive ophængt.” 

 22.09.2022 svarede formanden at dette er rigtigt, og at punktet vil blive taget op på 

næste generalforsamling. (Bilag 2) 

 Da generalforsamlingen 2023 nærmer sig orienterer vi os i de af bestyrelsens 

referater som er lagt på hjemmesiden. I referatet fra 30.11.2022 ser vi at 

bestyrelsen lægger op til at ændre referatet fra generalforsamlingen idet det:” ikke 

tydeligt var skrevet at der kunne anskaffes nr. 2 hjertestarter, når man fandt en 

plads til den.” 



 26.07.2023 skriver vi til bestyrelsen at dette undrer os (bilag 3). Vi henviser til 

forretningsordenen for bestyrelsen, som kan findes på foreningens hjemmeside: 

”alle henvendelser, skriftlige såvel som mundtlige, der har været behandlet på 

Bestyrelsens møder, føres til referat. Der sendes et skriftligt svar til afsender. 

Øvrige interesserede kan læse referatet på hjemmesiden” (vores understregning) 

 31.07.2023 svarer bestyrelsen at: ”Referater i bestyrelsen er interne 

arbejdsdokumenter…..Vi er som sådan ikke forpligtiget til at fremlægge interne 

protokoller / referater” (bilag 4) 

Det står tydeligt i forretningsordenen for bestyrelsen §2 stk 1: ”Bestyrelsens referater 

lægges på hjemmesiden” 

Som formanden skriver i sit svar af 31.07.2023 har bestyrelsen: ”valgt at lægge dem frem, 

så I som grundejere kan følge med i arbejdet.” 

Så hvorfor ikke gøre det officielt, og få det skrevet ind i vedtægterne. 

 

Det skal siges at en væsentlig del af forslaget er taget direkte fra Forretningsordenen for 

Bestyrelsen §8 og §9 

 

Med venlig hilsen 

Skovvej 48 

 

  



Bilag 1 

10.09.2022 

Til Bestyrelsen af grundejerforeningen Buresø 

 

På grundejerforeningens generalforsamling d. 07.09.2022 blev der flere gange henvist til at bestyrelsen 

havde fået til opgave at indkøbe en hjertestarter mere til området. 

Dette kom bla til udtryk da der under eventuelt, blev spurgt hvad vi skulle bruge foreningens formue på ca. 

100.000 til. Kassereren svarede at de skulle bruges til en hjertestarter til kr. 25.000 og ellers ingen planer 

 

Dette undrer os da vi har en anden erindring vedr. beslutningen fra generalforsamlingen i 2021. 

Da vi ikke var sikre, og da der ikke i regnskabet for 2022/2023 er en post vedr. hjertestarter, sagde vi ikke 

noget på generalforsamlingen, men har siden set på referatet fra sidste år. 

 

Her står under indkomne forslag: 

Ad 4. Forslag 

Der er ønske om en hjertestartet omkring den sydlige del af Buresø. 

Bestyrelsen har anbefalet forslaget, men har været i tvivl om hvor den skulle hænge for at være mest 

tilgængelig. Der opstod en diskussion om nødvendigheden af flere hjertestartere, og det blev pålagt 

bestyrelsen at undersøge hvor tæt hjertestartere er anbefalet at blive ophængt (vores understregning). 

 

Punktet burde have været taget op på generalforsamlingen da der ikke er mandat fra generalforsamlingen 

til indkøb af hjertestarter. 

Hvis der skal indkøbes flere hjertestartere, bør dette først ske efter godkendelse fra generalforsamlingen. 

Evt. i 2023. 

Vi vil gerne have dette vedlagt referatet. 

 

Med venlig hilsen 

Janne W Petersen og Torben Thejl 

Skovvej 48 



Bilag 2 
 
 
 arnbjerg@post1.dknet.dk <arnbjerg@post1.dknet.dk>22. september 2022 kl. 18.05Til: jannewp49@gmail.com 
Cc: "Grundejerforeningen Buresø, GF Buresø" <gfburesoe@gmail.com> 
 

Kære Janne og Torben 
Tak for Jeres brev af 10.9., hvor I stiller spørgsmål til, om Bestyrelsen på forrige 
generalforsamling fik mandat til at indkøbe en hjertestarter. 
Vi drøftede i går på bestyrelsesmødet, Jeres henvendelse, og helt rigtigt, som I også påpeger, 
så fik bestyrelsen faktisk ikke mandat til at indkøbe hjertestarter, men til at 
undersøgeforskellige forhold omkring afstand mellem hjertestartere. Derfor vil punktet blive sat 
på dagsordenen til næste generalforsamling i 2023 med forslag om at indkøbe yderlige én 
hjertestarter. 
 
Hilsen  
Thomas Arnbjerg Formand 
Grundejerforeningen Buresø 

  



Bilag 3 

 

26.07.2023 

Hjertestarter 

Til bestyrelsen 

10.09.2022 skrev vi til jer at vi ønskede en tilføjelse til referatet fra generalforsamlingen (se 

bilag 1). 

D. 22.09.2022 svarede formanden at : ”bestyrelsen (fik) faktisk ikke mandat til at indkøbe 
hjertestarter, men til at undersøge forskellige forhold omkring afstand mellem 
hjertestartere”. (se bilag 2) 
 
Det undrer os derfor når I i referatet fra bestyrelsesmøde d. 30.11.2022, skriver:  
 
”Ad. 3.2 Hjertestarter nr. 2  
Tages op til næste generalforsamling, idet der ved referatet for generalforsamling 2021 

ikke tydeligt var skrevet at der kunne anskaffes nr. 2 hjertestarter, når man fandt en plads 

til den.” 

Hertil vil vi sige at: 

1) I mangler stadig at tilføje vores ændring af 10.09. til referatet fra general forsamlingen 

2) I har ikke ført vores ændring, og jeres svar til os, til referat således som der står i 

forretningsordenen for bestyrelsen §8: ”Alle henvendelser, skriftlige såvel som mundtlige, 

der har været behandlet på Bestyrelsens møder, føres til referat. Der sendes et skriftligt 

svar til afsender. Øvrige interesserede kan læse referatet på hjemmesiden” (Vores 

understregning). 

3) Vi vil opponere mod at referatet fra 2022 kan læses således at bestyrelsen kan købe en 

hjertestarter, når man har fundet en plads til den. I referatet står tydeligt: ”og det blev 

pålagt bestyrelsen at undersøge hvor tæt hjertestartere er anbefalet at blive ophæng” 

Underforstået at man derefter fremlagde det for generalforsamlingen, således at denne 

viden kunne indgå i den videre diskussion angående anskaffelse af hjertestartere. 

 

 

Med venlig hilsen 

Skovvej 48 

  



Bilag 4 

man. 31. jul. 2023 kl. 08.37 skrev arnbjerg <arnbjerg@post1.dknet.dk>: 

Kære Janne 
Vi har drøftet Jeres 2 konkrete henvendelser på onsdagens bestyrelsesmøde og har 
følgende tilbagemelding til Jer. 
Vedr. GF forslag om at sætte kontingentbetaling til kr. 0.00. 
Forslaget er indkommet rettidigt og kommer på GF dagsordenen den 6.9.23 og vil blive 
behandlet sammen med punktet om foreningens økonomi og bestyrelsens forslag til 
budget for 2023/24 og dermed også kontingent for 2023/24. 
Vedr. drøftelser på sidste års GF og Jeres indvendinger 
Punktet om hjerterstarter fremgår som en del af formandens beretning og et bagudrettet 
perspektiv og tager derfor ikke højde for de efterfølgende drøftelser på GF. 
Det er rigtigt, at punktet ikke direkte fremgår af GF referatet. Det vil vi sørge for, da det jo 
er et officielt dokument. 
Punktet omkring indkøb af hjertestarter nr. 2 vil komme på kommende GF med indstilling 
til, at vi køber endnu en hjertestarter. 
Og sidst men ikke mindst, så vil vi snarest få opdateret referaterne og strukturen omkring 
dem på foreningens hjemmeside. Referater i bestyrelsen er interne arbejdsdokumenter, 
men vi har også samtidig valgt at lægge dem frem, så I som grundejere kan følge med i 
arbejdet. Vi er som sådan ikke forpligtiget til at fremlægge interne protokoller / referater. 
Jeg håber, at vi ses til GF 2023 den 6. september. 
Hilsen 
Thomas Arnbjerg 

 

 


